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        Interpelacja 2/I 

Dotyczy:  Opłat z tytułu użytkowania wieczystego gruntu będącego własnością 

Gminy Miast. 

Szanowny Panie Przewodniczący,  zgodnie z  ustawą z dnia 14 grudnia 2017 r. o zmianie 

niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i 

kontrolowania niektórych organów publicznych, proszę o zadanie moich pytań  Prezydentowi Miasta 

Krzysztofowi Matyjaszczykowi : 

1. Jakie wytyczne stosował Pan wypowiadając wysokość opłaty rocznej z tytułu użytkowania 

wieczystego? 

2. Jak zostały wyznaczone obszary gruntu  do podwyżki cen użytkowania wieczystego? 

3. W listopadzie udzielił Pan 3 wypowiedzenia, w grudniu 3024, co było przyczyną tak nagłej 

Pana mobilizacji? 

4. Jaka była średnia wartość podwyżek w miesiącu grudniu zaproponowana przez Pana? 

5. Pod koniec grudnia roku ubiegłego parlament przyjął uchwałę blokującą niekontrolowane 

podwyżki stosowane przez włodarzy . Czy w związku z tym poinformuje Pan 

mieszkańców, którzy w ostatnim czasie dostali propozycje podwyżek o nieskuteczności  

tych wypowiedzeń? Czy wszystkie wypowiedzenia wydane przez Pana w ostatnim czasie 

tracą moc automatycznie? 

 

                                                                                                       

   Piotr Wrona 

PS.  Ponadto uprzejmie przypominam o art.23 u.d.i.p. 

 

 


